
 
 

 

 

Ur. broj:  OKGF-23 /ak. 2019/2020 

Mostar, 01. lipnja 2020. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Z A P I S N I K 

 o održanom on-line sastanku s Upravom GF SUM-a, dana 01.lipnja 2020. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

Nazočni putem google meet-a 

Dekanica: red. prof.dr.sc. Maja Prskalo 

Prodekanica za znanost i članica OKGF-a: izv.prof.dr.sc. Amira Galić 

Prodekan za nastavu: doc.dr.sc. Dragan Ćubela 

Voditeljica katedre za Arhitekturu i Urbanizam: doc.dr.sc. Valerija Kopilaš 

Predsjednica OKGF: mr.sc. Tatjana Džeba 

Voditelj IT centra GF-a: Božo Penavić  

Predsjednik studentskog zbora GF-a i član OKGF-a: Kristijan Živkušić 

 

Dnevni red sastanka:  

1. Analiza nastave u proteklom tjednu 

2. Informacija o prispjelim odgovorima članova ZNV-a za dodatni ispitni rok.  

3. Aktivnosti oko pripreme održavanja ljetnih ispitnih rokova na GF 

4. Ostale aktivnosti na GF . 

 

Nakon pozdrava, Dekanica je dala riječ Prodekanu za nastavu: 

 

Ad 1. Analiza nastave u proteklom tjednu: 

 Prodekan za nastavu je izvjestio da se nastava održava redovito, na svim studijskim 

programima, i polako privodi kraju. Nema promjena u odnosu na protekli tjedan (Prilog 

br.2). 

Voditelj IT centra je izradio Prilog br.1. o implementaciji nastave na daljinu.  

Ponovno je naglašeno kako studenti koji to do sada nisu uradili, moraju aktivirati svoje nove e-

mail adrese. 

 

Ad 2. Informacija o prispjelim odgovorima članova ZNV-a za dodatni ispitni rok 

Na postavljeni upit o dodatnom roku očitovala se većina članova ZNV-a . Od 33 očitovana 

kolegija, na 8 kolegija su održani kolokviji a na 25 kolegija nisu. Predsjednica OKGF-a je 

napomenula da treba uputiti podsjetnik ostalim članovima da se očituju. 

Dogovoreno je da se upit pošalje i vanjskim suradnicima, koji su izvodili nastavu u ljetnom 

semestru.  



 
 

 

Veći dio nastavnika se odlučio za održavanje ispita na klasičan način u učionici. 

 

Bez obzira na način održavanja, za dodatni rok do sada  imamo: 4 kolegija i u srpnju i u listopadu,  

plus u mjesecu srpnju 14 kolegija, u mjesecu listopadu 7 kolegija, a 1 kolegij na kojem su 

održani kolokviji također daje mogućnost jednog roka u srpnju. Ukupno u srpnju 19 a u 

listopadu 11. 

 

 Dekanica je zadužila Prodekana za nastavu da, za sada, napravi raspored dodatnih ispita za 

zadnji tjedan u srpnju (za sada 19 kolegija, od toga 13 u učionici, a ostali on line ), a sve 

po važećim epidemiološkim mjerama. Ostali predviđeni u listopadu će se raspoređivati 

naknadno.  

 

Zaključeno je da se na narednoj sjednici ZNV-a predloži usvajanje dodatnog roka za kolegije iz 

ljetnog semestra na kojima nije bilo održavanja predviđenih kolokvija, na  način i vrijeme 

održavanja (srpanj ili listopad) kako su se izjašnjavali voditelji kolegija. 

 

Ad 3. Aktivnosti oko pripreme održavanja ljetnih ispitnih rokova na GF: 

 

Dekanica je nakon sastanka s Prodekanima 01.06. donijela Odluku o organizaciji rada 

ustrojbene jedinice (Ur.br. 03-055-N-2020.g.) kojim se definiraju potrebni preduvjeti za 

rad i održavanje rokova u učionicama, te sve ostale aktivnosti. Odluka je postavljena na 

mrežnu stranicu. 

 

Zadužen je Prodekan za nastavu da ponovno zatraži očitovanje od nastavnika o načinu 

održavanja prvog ljetnog roka, imajući u vidu veličinu raspoloživog prostora na Fakultetu 

i minimalno potrebnog prostora po studentu (10 m2/studentu). Nastavnici su dužni 

očitovati se do 04. lipnja, u protivnom će se smatrati da će ispite održavati na daljinu. Na 

mrežnu stranicu GF-a također će se postaviti pregled raspoložive kvadrature prostora i 

maksimalan broj studenata po pojedinim učionicama. Situacija se moze vremenom 

popraviti pa ce se i naredne odluke prilagodavati tomu. 

 



 
 

 

Nakon sjednice ZNV-a, planirane 09. lipnja, postavit će se raspored za sve kolegije i način 

održavanja ispitnog roka, kako bi studenti na vrijeme imali uvid u isti. 

Ad 4. Ostale aktivnosti na GF: 

 

Potrebno je napraviti Odluku o upisnom roku, kojom će se definirati način upisa i postaviti 

potrebna dokumentacija za upis. Voditelj IT centra je potvrdio gotovost dokumentacija za 

upis na daljinu. 

Prijemni ispit na Arhitekturi će se održati kao i dosadašnjih godina, a točan termin će odrediti 

Udruga. 

 

Studentska redovita online anketa u ISS-u je otvorena 01.06. i traje dva tjedna. Uporedo s njom 

studenti popunjavaju i anketu o održanoj nastavi na daljinu preko poveznice poslane na 

e-mail adrese studenata. Anonimnost u obje ankete je zagarantirana. 

Predsjednica OKGF-a je pozvala Predsjednika studentskog zbora i sve studentske predstavnike 

na online sastanak 02.06. u 14 sati, na kojem će se između ostalog, studenti  pozvati na 

što brojniji izlazak na anketu. 

Napomenula je da se moraju na sjednici ZNV-a potvrditi predloženi Koordinator za kvalitetu i 

Povjerenstva (stalna i povremena), sukladno Novom Pravilniku o kvaliteti usvojenom na 

zadnjoj sjednici Senata. 

Voditeljica katedre A+U je napomenula potrebu organiziranja upisa ocjena u indeks, za kolegije 

koje vode vanjski suradnici, osobito na trećoj godini Arhitekture. 

Mole se svi nositelji kolegija koji nisu popunili Zapisnike i prijavnice s zimskog roka da to što 

skorije učine. 

 

Prilog 1: Izvješće o implementaciji nastave na daljinu za 13. nastavni tjedan na GF. 

Prilog 2: Izvješće o održanosti on-line nastave u 13. nastavnom tjednu na GF. 

 

 

 


